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P r o t o k ó 1  N r x x I l g l

z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbytej w dniu 2O grudnia 1991 ¡

o godz.10-tej  w sal i  UrzEdu Rejonowego w JqdrzeJowie.

Ad..1. XXf tesjq Rady MteSst<ÍeJ $¡ Jqdrzejowie otwiera

Pan Tadeusz Lato-Przewodniczqcy Rady FtieJskiej,

Stwierdzar2e na stan 28 radnych obecnych jest 17 radnychrco stanowl

6 0  r 7  % .
Jest to quorum pravrottrocne do podejmowanla uchwatr.

Przewodniczqey Rady powitatr przybytrych na sesjq radnych Rady ¡ai"j"Xii

przed.stawiclell stronnictw politycznych i stowarzyszeú.rsoltysów,

ki erowni ctwa przeds i Qbi orstw kornunaLnych r Burni strza, innych go écl

zaproszonych na sesjq.
Przewodniczqcy Rady poinformowal radnych o wykreÉlenienj.u pkt.7

z proponohranego porzqdku obradrponiewaZ sprawa odwolania lawnika

J-eLy w kompetencji Prezesa Sqdu.

W punkcie tym proponuje podjEcie uchtraly w sprawle wniosku

o przekazanie na wlasnoéó gniny mienia niewykorzystanego przez

przedsi qbi orstwa paústwowe.

Wnloekuje o przeToíenie pkt .5 w nieJsce pkt .6ra pkt .6 rozpatrzyé

w  p k t . 5 .

Rada Jednogloénie przyjgla przedloLone wnioski do porzqdku obrad.

Porzqdek obrad przyjqto Jednogtoénle z uwzgl9dnieniem zgloszonych

wnioskódpoprawek,/.
Porzqdek obrad:

1 .Otwarcle sesJi rstwlerdzenie quorumrprzyJqcle porzqdku obrad.

l.Usprawiedl.iwlenie radnych nleobecnych na sesjach w dniach

2 6 , 1 O . b r .  1 2 9 . 1 0 . b r .

3.PrzyJQ,cie protokó}u z poprzednf ej  sesJl .

4.Por¡otar¡ie sekretarza obrad.

J.Podjqcie uchwaly o wyborze organizacyjno-prawnej formy prowadzenla

dzial.alnoÉc1 gospodarczej wykonywaneJ dotychcz as przez

przedslqbiorstwa komunalne,

/art.8rust.2 ustawy z dnia 1O naja 1990 r. przepisy wprowadzaJqce

D z . U . N r  3 2 r p o 2 . 1 9 1 / .
6. UchwaLeni e koncepc Ji urbani styczno-archi tektonl cznych éródmie écia

Jqdrzejowa.

T.PodjQcie uchwaly w sprawie wniosku o przekazanle na wlasnoéó
gmlny mienla niewykorzystanego przez przedslqbiorstwa par¡stwov/e.

S.InformacJa o d.zlalal"noÉci Zarz4du \eJskiego miqdzy sesjamÍ.

9.rnform3"Jt  o real izacJi  uchwal podjqtych na poprzedniej  sesj l .
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lO .Zapy tan ia  i  wo lne  wn iosk i .

-sprahrozdanie kornisji do spraw rozpatrzenia wniosku dotyczqcego

usytuowania przystanku MPK kolo dworca PKP'

l l .Zannkn lqc le  obrad.

Ad.2.  Rada jednogloÉnie usprawiedl iwi la nieobecnoéó radnych

Koc i szewski ej-l{r.rsia} Bernadety, Pe}ki Genowefy ¡ Poczqtego Wieslawa t

woániaka wald.emara na I  posÍedzeniu xx sesj i  w dniu 26 l - is topada br.

olaz radnych Hatnego AndrzeJarKal in ina WoiciecharKoclszewskiej-

lfusial Bernadety, Nlatusika Ryszarda, Pelki Genowefy, Poczqtego Wieslawa'

Porqbskiej-Mani"ry ' "n,r tyrWoániaka 
Waldemara na I I  posiedzeniu

XX sesj i  w dniu 29 l is toPada br.

Ad.3. Rada Jed.nogloÉnle przyjqtra protokó} z poptzednieJ sesji

R a d y  M i e i s k i e i .

Ad.4. Rad.a jednogloénie powolala na sekretarza obrad radnego

Leksq Gustawa.

A d . 5 .
Referuje Burmistrz M.Banasik.

Poinform owaTrLe obowiqzek przeprowad.zenia restruktyryzacji na1e2y do

gminy.

Sejm wydal  ustawq o prywatyzacj i rktóra szczególowo okreéla k iedy

i  jak na1e2y przeksztaZcaó przedsigbiorstwa.
projekt wyboru organizacyjno-prawnej formy prowadzenia dziatalnoÉci

gospodar ezej wykonywanej dotychczas przez przedsiqbiorstwa kornunalne

dziatajqce na terenie naszei gminy zostal poprzedzony konsultacjgml

dyrekcji i  rad pracowniczych przedsiQbfÓrstw komr:nalnych ,otaz

przedstawlcielami firmy Consultingowei PRQXY z Krakowa.

Zarz4d okreé1a klerunki  przeksztalceú.Odczytal  przepls dotyczqcy

naszych przedsigbiorstw zalecajqcy tworzenie spó?ek akcyjnych.

W RpGKiM istni  e jE t rzy wyodrgbnlone przed.si€biorstwa.Koncepcia jest

takaraby utworzyé spótkq na bazie RPGK1Mrje2el i  chodzi  o Zaklad

Gospodarki IviÍeszkaniowej utworzyó zaklad bud2etowy finansowany przez

Radq Miejskq.

Nasttpnie odczytal  p i .smo JEdrzejowskiego Przedsi tb lorstwa BudowlanegÓ

w sprawie reorganizacj i .
przedstawi l  projekt  uchwaly w przedmiotowej sprawle'

WyjaÉnia jakie muszq byó spetnione warunkirabY JPB zostalo przeksztal

-cone /sprywatyzolfanee/.Pod.kreÉ1a tu, 2e najlepszq sprawdzonq formq

jest  forma przedsiqbiorstwa prywatnego a nie paírstwowego uspolecznio-

negoo
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Przewodnícz4cy Rady T.Lato udzieLa glosu d"yrektorowi JqdrzeJowskiego
trzedsiqbiorstwa 

Budowlanego panu Ffusialowirktóry w swoim in+sin

wystqpleniu podkreéli} rhe przed przystqpieniem do prywatyzae;i

powinniÉrny znaé sytuacjq finansowq przedsiqbiorstwa i gminy'

PowlnniÉny znaó potpzebq istnienia tego przedsi€b:üorstwa ¡czY

w Jqdrzejowie bud.ownictwo bEdzie rozwiiane í czy pod to budownietwo

chcemy mieó w Jqdrzejowie to przed"siqbiorstwo budor¡lan'e.Co z zaTog4

przedsiEbiorstwa.Przeksztalcenie przedsiqbiorstwa w spó}kq wiq2e sie

z kosztami..Apelowal do Rady o zastanowienie siq nad sprawq JPB przed

podjqciem uchwaly.

Dyrektor JpB byl zd"ania rae przedsiqbiorstwo to mo2e dzialaó jeszcze

na tym terenie jako przedslQbiorstwo paástwowe.

Z rozmów prowadzonych z zalqg4 wynikar2e okolo 30 % pracouiników

wyrazi lo chqó przystqpienia do spólk i  pracowniczej .

Jest  to równie2 problenrponiewa2 wynaiqcie spó}ki  consul t ingowej

d.o vfyceny bqdzie kosztowaó okolo lO0 -4OO m1n zl.Jest to za duhy

koszt na to przedsiqbiorstwo.Frosi l  o zastanowienie s iq czy jest

szansaraby ta przyszta spóLka mogta prowadzié dzialalnoéó przez

najbLi  2szy okres czasu.

Przewodniczq.cy Rady T.Lato -jest mi níezrqcznie wystqpowaó w sprawie

Jqdrze jowski ego 
rrzeds 

i Ebi orstwa Budowlanego, poni. ewa2 je stem prs'cow-

nik iern tego przedsiqbj .orstwa.
prywatyzacja jest koni eczt.ra.Na pytanle postawione przez dyrektora

nie jesteérny w stanie odpowiedzíeé.

ZrozumÍale jest  i  sam jestem o tym przekonanYríe musimy to na pewien

czas od}o2yé do czasu unornowania spraw wlasnoéciowych itp.

Mój wniosek jest takiraby na razÍe odlo2yó sprawq do czasu ürior"l ltovrá-

nia slg warunków ekonornicznych w Polsce.

Radny J.Hatys -przewodniczqcy Komisji Bud2eturGospodarki i Mienia

pyta jaka jest kondycja finansowa JPB.

Przewod nicz4cy Rady -musze powiedzi eé rLe dobra.hzedsi gbiorstwo nie

ma zadlu2eri.
Dyrektor JPB p.lviusial-za 10 n-cy br. f irrna uzyskala 5OO mln z]

zyskurprzedsigbiorstwo placi  wszystkie podatki  lqcznie z dywidendq.

Kondycja finansowa jest dobra i obecnie.

Radny G.Leksa pyta czy p"zedsiqbiorstwo r¡a zamówienia na 1992 tok,

jak przedslgbiorstwo wid.zi przejécle na budownictwo lndywidualne,

które obecnie ma wielkie perspektywy.
Dyrektor lfusial -sytuacJa budownictwa mieszkaniowego spótdzlelczego

jest  bardzo niejasnarprzedstawia Radzierktóre rozpoczqte inwestycje

wstrzymanora które s4 wykonywane przez Jqdrzejowskie Przedsiebior-

stwo Budowlane.
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Pan T.Lato -przeiocie z plyty to n1e jest  kwest ia t rudnoécirprzed.siq
-blorstwo jest z$olne do kontynuowania budownictwa z kaZdego mate-
r ia lu .
Radea prawny M.Gajewski ustosunkowal siq do przedrniotowej sprawy od
strony prawnej.Odlo¿enie w czasie twierdzi l  rad.ca polega na nieporo-
zumieniu.Wybór forny organizacyjno-prawnej ma otworzyé drogq do
prywatyzacJi.lulusi byé dokonana ocena tego przedsiEbiorstwa.Nie raogq
siQ zgodzió z wystqpieniem dyrektora nówil p.Gajewski.Je2eli poldsta-
}a jednostka ¡nusiatra lstnieó potrzeba.Trzeba by pomyé1eó o tym, czy
to przedslqbiorstwo bqdzie konkurencyjne na rynlm.
Trzeba pornyÉleé o tym ,co przedsiebiorstwo zaproponujeraby byl
ciqgty front robót.Taka droga przetrwania jak mówl} dyrektor hanuJe
drogq prywatyzacji.Wracajqc do zasadnj.czego tematu podkreÉL í7r2e
prywatyzacJa jest tu nieuehronna.Prywatyzacja ma uchronió przedsiq-
blorstwo od upadloéci.Trzeba byé przygotowanyn na zastanowienie siq
jakq formq ma przyjqé przedsiqbioüstwo.
Przewodnlczqey Rady zgodzl} slq z glosem p"Gajewskiego od.noénie pry-
watyzacJf przedsiqbiorstwa od strony prarorej.

sekretarz obrad odczytuje akapit projektu uchwaty dotyczqcy JpB.
Burmistrz przedstawÍa Radzle przepis prawny dotyczqcy prywatyzacji.
R ad.ny L. Maksal on-prz ewod.ni czqcy eomi s j i H¡sd¡tralrin, O éwi aty, Ku1 tury
i sportu pyta jakq oplnig na ten temat na od.powied.nia konisJa.
Burnlstrz vryJa6nla radnemr r|e Zarzqd, opleral si€ przed.e wszystkin
na stano¡rísku dyrekcJl i rady pracowniczejrfirny PROXY i w oparciu
o te oplnie Zarzqd zajqJ- takle a nie lnne stanowisks.To pytanle
znlerza mówl} tsurmistrz do rf etapu prywatyzacJi.To co podejnujeny
to jest tylko kiert¡nek przeksztalcenia.Nie oznacza to weale.2e JuZ
musl byé zrealizowana uchwala.
Radny t.i{aksalon-chcialbyn méc wyrazié swojq opinfq w sposób
zdecydowanyrpyta czy stanowlsko przedslEbiorstwa stanowi o vryeofa-
niu siq z pryvratyzacjl.
t lyJa6nienla udzieLa Burnietrz.

Mo2eny takie zai4é stanowisko i takie stanowiskor2e to przed.sig-
blorstwo nie musi byó prywatyzowanerale pozostanle w takleJ formie
jak jest.Mo¿na i naleiy pryrvatyzorré wtedyrkiedy nie raa jeszcze
def icytu.
uchwalq podejmrjemy po toraby Sasygnalizova.érLe je2e1i tego siq nie
uczyni  mo2e byé áIe.

Poinformowalráe nie ma tutaj potrzeby powolywanla komlsJi prywatyza-
cy$neJrto nusl zrobió przedslqbiorstwo w trakcle przekszatlcania sJ.q
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Pan StóSadowski- dyrektor PHU-wyrazil stanowisko dyrekcji i  rady

pracovrniczej rLe okreÉ1 enie kierunku przekszüalceú di.a nlektórych

f i rm jes t  n iezbqdne.

By? zdaniar2e podJqcie uchwa?y w tym zakresie otwlera drogg do daL-

szeJ dzlalalnoÉci ,Jest  to t rudny proces w przedsiqbiorstu¡aeh nie-

p r oduktywnych, w przedsi qbi orstwach, gdzi e sytuac ja f i nans owa jest

jasna jest to poprostu chowanie gtol'ry w piasek.

Z chwllq uzyskania negatywnych wyników przez przedsiQbiorstwo

on&gan zalohycielski musl podjqé decyzjq co do dalszych 1osóu¡

przedsi  tb iorstwa.

Zapoznal RadQ z przebiegiem prywatyzacji PHU.hrola zaTogl Jest w 78 %
za p"zystqpieniem do spó}ki  pracowniczej . l4a to dobry wydáwiqk

spoleczny rLe przyjeto takq formq jak Lyczyla sobie zatoga.
wiemy w jakim kÍerunku idziernyrporzqdkujemy soble gospodarkq.

Burnistrz-projekt uchwaly mo2e byé tak odebranyrLe ta uchwala zmierze

do tegoraby odebraó komuÉ pracerale tak nie jest .

Dla gminy z punktu wldzenia finansowego jest inny aspekt-wykupu przez

potq2ne przedsiEbiorstwa za duZe pleniqdze.Zarz4d uznalr2e trzeba

l iczyó  s iq  ze  zdan iem za log i .

Uchwa?a musi byé podjQtaraby wskazaé kierunki przeksztalceri.
Przewodniczqcy Rady podtrzymuje swój wnj-osek o utrzymanle JPB

w tak ie j  fo rmÍe  jak  i s tn ie je ,

Za wniosklem tym glosowalo 3 radnychr5 wstrzymaTo sie od glosu,

B bytro przecfw.

Dyrektor RPGK1M p.Blaszkiewicz nle wnosÍ 2adnych zastrzeáeú do

projektu uchwalyrstwíerdzar?e stanowisko w tej  sprawle jest  juL

hrypracowStle o

Rada podjqla uchwalq Nr XXf/1 22/gl u' sprawie wyboru organizacyjno-
-prawnej formy prowadzenia dzialalnoÉci gospodarczej wykonywanej
dotychczas przez przedsiebiorstwa komunalne dzialajqce na terenie
gminy Jqdrzejów.

/uchwala Nr xxr/1 22/gl w za].qczeniu do protokótu/.

Przewodnícz4cy Rady oglosi? 10 minutowq przer!üe hr obrad.ach.
Wznowienle obrad.

A d . 6 , Prezes M.Grad przedstawil projekt rozbudowy miasta
na rok przyszly.rrosit w swoim wystqpieniu o ujqcie w planach
zagospodarowania miasta pewnych robót na rzecz Spótdzielnj.,
Poinforrnowal r2e w blokaeh Spótdzielni  mieszka 40 % mieszkancón'
JqdrzeJowa.Spótrdzielnia to nÍe ty l"ko czfonkowie zamieszkal l ra le
oczekujqby na rnieszkanÍa.
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1O0O czlonków zostalo do przydzialurktórzy spelniajq warunki oraz

ponad ioo kandydatów.Nie istnieje problern z czego budowaé.Budownic-

t t ryo 2elbetowe istnieje na calym Éwiecie.

Mówi1 na temat lnfrastruktury Osiedla rrzypkowskiego fII.

6dczytal pismo jakie z7o|ytr, ¡¡s2séniej na rece rrzewodniczqcego Rady.

Nowo wybudowanq szkolq pod.stawowq cieszyny siq wszyscYrale na dzieú

d.zis ie jszy jest  to k lopot dla Zarz1du Spó?dzielni  Mieszkanlowej

i jej cz?onków"lvhmy w tej chwili obci4Zenie ponad 20 mld zZ í to

obciq2enie roéniermo2e to spowodowaó upadek Spóldzielnirbo bank

mo2e nam zablokowaé konto.

Chciel ibyÉmyraby rno2na dalej  coÉ d1a niasta robióra mianowicie

budowaó mieszkania.

Jedynq mo2liwcéciQraby moglÍ przyjqó mieszkania tu przybyl"i

przedstawicieLe oczekujqcych na mieszkania jest  pomoc ze strony

Urzqdu i { iesjk iego.
Radna D.Kiwiorska -rozumiemr2e byl to glos w wolnych wnioskach.

Sluchajqc prezes¿ nie moglam siQ powstrzyrnaóraby nie zglosÍé

wtrasnych uwag mówila radna.lvlarn obawy czy obecny Zarz4d i Rada

Nadzorcza jest wlasciwym organem do i*ykonanla tych zarnferze¡i.

U ¡anie w Urzgdzie drzwi siq nie zamykajq.od interesantów w sprawach

Sp óldzi  e ln i  l { . ieszkaniowe j  .

Chcialabyrn wiedzieó mówila radna i1u cz?onkorn Rady tnddzorczei

przyznano mieszkania.

Je2e]i Urzqd Miejskl nie ma wplywu na rozdzia] mieszkaÁrdlaczego

wiqc ma f inansowaé SpóldzielniE.

Patrtqc na nasze Osiedle ,ani Zatzqd.rani Rada nie jest dobrym

gospodartern terenu.Prosi laraby przy podziale bud2etu wzÍ ió pod

uwagq takZe je j  gtos,

Burmistrz ustosunkowat siq do sprawy finansowanj.a Spóldzielnl przez

Urzqd tr i ie jski .

Analizujqc nasze zasoby finansowe mówil Burmistrz widzq pewlq

mo2liwoéé sfinansowania rachunkéw na kwotq 3A - 4O mln 21.

Je2el i  chodzi  o torco jest  do zaplacenia -mamy rachunek na 1992 rok.

Radny G.Leksa zlvraca siq z zapytaniem co stanowi kwotq 24C ml'n zL.

Prezes Spóldzielni  
' " teszkaniowej lvYiaéniar2e 24O m1,n zL sq to

platnoÉci rokr-r bie24cegorwymienia iakie.
Sprawyro których mówita radna Kiwiorska to nie sE sprawy Spóldziel-

ni  ra le pol ic j l .Pot luczone Éwiat la uf icznerrównie2 na klatkach,

n ies te ty  tak  s lq  dz le je .
Nie mo2emy jako Zarz4d Spóldzielni odpowiadaó za bardzo niskie

moraLe naszego spoleczeústwa nówiZ Frezes.
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1000 czlonków oczekujqcych na mieszkanie mo2e czué siq pokrzywdzo-
nych.czy 65 mleszkania mozna rozdziel ió na looo cztonków.
Z ubiegajqcych siq osób z l . is ty przyÉpieszeú jest  k i lkadziesiat
osóbrnatoniast  r¿ieszkañ ru prryfuieszenie jest  14.
My jako spóldzielnia stanowimy 40 % nieszkariców Jqd.rzejowa .
Ptacimy podatki jak pozostali rnieszkaúcy i chcemy byé tak samo
traktowani.

Ja odpowiadam publicznie skoro padl zarzut ze strony radneJ Kir¡ior-
skiejrkontynuowal Prezes Spótdzielni .
Rozpoczqto gara2e.Ja nie moglen porstrzymaé, 78 osób od bud.owy gara¿y.
czy spó?dzÍelnia dba o swoje tereny.Dzlala-wystqpuje do urzqdurdo
SqdurPsdaje przyktad p. Koprowskiego.
spóldzielnia nie ma áad.nych praw poza v4ystqpowanien d.o urzqd.u.
'RadnY W.Kuénierz zwraca siq z zapytaniem jaki obecnie jest stan
zatrudnienia w Spóldzielnl .
Prezes Spóldzielni  odpowiadar|e w calej  Spóldzielni  MieszkanioweJ
nPrzyszloéótr dzialajqcej nie tyLko na terenie J€d.rzejowa zatrudnio-
nych jest 5J pracownikówrz tego okolo 16 pracowników biurowych.
Radna B.Rogulska zwrócila sig do hezesa Spóldzielni o udostqpnienie
jej statutu spóldzielni takraby rnogla siq z treéciq tego statutu
dokladnie zapoznaé przed. posledzeniem Komisji Budáetu, Gospodarki
i  I { ienia.
Prezes odpowiada rad.ne j ,2e mohna siq zapoznaó , statut ten ud.ostqpni-
1iény Ju2 Urzqdowi ,nie udostqpnil-iémy tylko regularninu przyd.zialu
mi eszkaúrponiewa2 jest dokunentem we'!r4ne trzym spóldzielni.
Skopiujeny na kserokopiarce 1 przeÉLeny.

Koncepc je urbani styczno-archi tektoniszne éród¡ai e Écia
Jqdrzejowa zreferowal Radzie architek-t Leszek Galczewski.
wyjaéniar2e koncepcja ta zostala opracowanaraby nie dopuéció do nie-
kontrolowanej zabudowy miasta.
Burrnistrz -koncepcja ta nle rozstrzyga stosunków wlasnoÉciowych,
mówi tylko o charakterze ,nawiqzuje do warunków historycznychrjest
postulatem ochrony zabytków historycznyeh.
Jestem zdecydowanyn zn¡olennlklem ochrony tego, czym Jgdrzejów mo¿e sie
szczycié mówil p. Burmistrz.
Sekretarz obrad odczytal projekt uchwaly w przedmiotowej spraw1e.
Rada Jednogloénle podjqla Uchwalq Nr XXI/1 2j/91 w spüawie zatwierdze-
nia planu szczegó?owego -r5ugFtrdxxwani:exz¡rfuicxdxe¡rt¡x zagospodsrohrs.
-nia centrum miastaJSdrzejowa.

/uchwala Nr xxr/1 23/91 v zalqczeniu do protokólu/.
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Ad,7. lrl punkcie tym Rada jednogtoÉnie podjqla Uchwalq

Nr XXI/1 Z4/g1 u sprauie wnioskr¡ o przekazanie na wtasnoéé gminy

¡nienia nierrykorzystanego p¡1zez przedsiqbiorstwa paústwo'lf€r

/Uchwala Nr xxl/1 24 w zaT4ezeniu do protokólu/.

Ad.8. Referuje Burnlstrz.

zaznaczylrhe inforracja iake podaJe jest bardzo ogó1ne

Szczeg'Ty znajduJq siq w protokólac]n z posiedzexi, Zarzqdu MieJskiego.

Prosi? o zadawanie pytari w przypadku nieJasnoéci.

Radny L.Maksalon -ruówi} na teurat przeJtcla oddziaZóhr zeroi¡rych.ByI

za przejQcien przedszkola tsleiowego.

Burmistrz -sprawa przeJqcie przedszkola kolejowe$o jest spravrq

trudn4.KoleJ nÍe byla w stanie podaé nam kosztów utrzynania tego

przedszkola.Przed.szkole posiada miejscr na 6O dziecir  a uczQszcz.a '

znacznie nniej.Do spralry tej powrócúrry.

Radny L.Flaksalon -chcialbym ze sukoly nr 4 wyprowadzió dzieci

z oddzialów zerowYch.

Burrnistrz stanowisko kolei jest takle rrprzejmijcfe pasywara aktywa

sq nasze r r .

Pracownikom musielibyémy placié odprawq, za zwolnienia grupowe.

Po przeprowadzeniu dyskusjÍ infornacJe przyiqto do zatwierdzajqcej

wi  adorno écl .

/inforuracJa w zaT4czenÍu do protokóLu/.

Ad.9. Rada vrystruchala i przyiQl.a inforrnacJq o reallzacJl

uchwatr  podjqtych na poprzedniej  sesj i .

/ lnformaeja w zal1czeniu do protokólu/.

itadna D.KÍwforska zglosila uwagqraby Zaktad tromunlkacJi Mlejskiej

na przyszloÉé pamÍqtal  rLe w Urzqdzie le jonowym jest  tabl ica ogloszerí

i aby tam rrywieszaé og?oszenia lnfornuJqce o podwy2kach cen biletów

Ad.1O. Burmistrz zToLyL sprawozdanie komlsjl do sprartr

rozpatrzenia wniosku dotyczqcego usytuowania przystanku MPK koto

dworca PKP.

Poinformowatr ,2e komisja pozytywnie zappiniowala ten wniosekrale

uznalar2e ta l inla zwiqzarta bylaby z koniecznoéciq przeniesienj.a

postoju TAXI,  te lefonu, i tp.

OsobiÉcie skontrolowalen wczoraj  to niejsce relacjonowal Burnistrz

i jestem zd.ania r|e to mo|e byó zrealizowane bez tych kosztów'

Wyda je  mi  s iq r2e  jes t  to  no2 l iw€r i  z  zadowolen iem b9dz ie  p rzy jq te

p?zez  mí  eszkar iców.
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Postulat  pani  radnej  Rogulskiej  jest  w pelni  uzasadnior i lo

Dyrektor MpK p.E.Nawrot przedstawia jak sprawa uruchomienia tej 11n1:

wyglqda od. strony technicznej.Nie jest ma?.litryrn uruchonienie tej

l in i i  na  Éwiq ta .

Prosil Radq o termin 1 dzieú po nowym rokurje2eli zdq?y to 31 grudnit

brrnajpéániei  2 stycznia nowego roku.

Rada podtrzymuje termin J1 grudnia br.
Przewodniczq.cy Rady móv¡i1 o kwestionariuszach przygotowanym do wypel'

nienla rad.nym przez pana Ki.chalkiewicza.Poinfornowal p.Michalkiev¡i-

czar le kwest ionar iusze nogq byó wypelnione , je2el i  przedloZy

odpowiednie upowa2nienia do przeprowadzenia takiego badania

z  u c z e l n i .
p . H. l4i chalki ewi cz wy ja éni a, 2e j estt?ytko anki eta sonda 2owa, dopi ero

na tej podstawie htdzie przepnwadzal badanj'a.
Frzewodniczqcy Rady -pytania w tej  ankiecie sq osobisterprest i¿owe.
. ladny L.Maksal-on -otrzymatem tq ankietqrankieta nie jest  przystoso-

wana do badaú o samorzqdzierbylby to wspanlaly material do pisma

p .l '{ icha}kiewícza stwi.erdzit tadny'

Burmistrz pytal  iaki  jest  ce1 uzyskania I  ankietyrna którq iu2

udz i  e l  i  len odpowi ed.zi  .
pan przewodniczqcy Rady zwróci t r  s iq z koLei  do p.Micha?kiewiczaraby

pisal  prawdq w swoim Glosie jqdrzejowarorez podawal wladomoÉci bez

komentaZa.

Radna D.Kiwiorska -niektóre stwierdzenia sq obel2Yw€rpismo zawj 'era

blqdy ortograf iczne.Zwróci ta s iQ pod adresen p. l ' { icha}kiewiczatabY

zadba l  o  poz ion  te j  gazetY

H. F,Iichalkiewj.cz -jestern r¡rrecz zaszokowátrYr je2e1i rrzewodniczqcy

Rady rnówiraby sprawdzaó faktyrale w ciemokracj i  n ie udziala s iE

in fo rmac j j .

Burrnistrz-jest coÉ takiegorco síq nazyr¡fa prawem prasoü{fm.Ca}a prasa

komunistyczna byta pomieszaniern faktów z komentaZem i tp.

t¡ tym samym duchu pracuje Glos Jqdrzejowa.Lepiei byloby zwt'6ci7 siq-

Burmistrz do p.Michalk iewiczar je2el i  chce pan informowaó 'aby shci}

s iq pan tym kierov¡aó.JlnfornacJa jest  infornraciqra komenta|  jest

komenta2em.

Przewodnicz4cy Rady zToLyZ wszystkim Éwiqteczne Zyczenia.

R.adny St.Baraúski zTo7yl w inieniu Rady najlepsze 2ycaenia Zarzqdo-

wi Miejskiemu i Przewodniczqcemu Radyo

Ad.11. fu wzgJ-qdu na wyczerpanie porzqdku obrady

'1.{*$/
ses j i (zo={b}y zarnknÍ qte.

€$r+1*ti obrad:- \ . , W l  - , \ , , . . . _
Przew Rady:


